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Zápisnica . 23 zo zasadnutia Výboru Snemu SAV,
ktoré sa konalo 2. 7. 2010

Prítomní: I. Budinská, K. Iždinský, J. Kla ka, K. Kollár, D. Podmaková, J. Sedlák

Ospravedlnení: M. Koóš, Z. Magurová, P. Matiašovský, P. Pristaš

Program: 1. Otvorenie
2. Schválenie programu
3. Informácia z mimoriadneho zasadnutia P SAV zo d a 21. 6. 2010
    (K.  Iždinský, J. Sedlák, D. Podmaková)
4. Informácia z 15. zasadnutia P SAV zo d a 1. 7. 2010 (K. Iždinský,
    D. Podmaková)
5. Návrh Zásad pravidelného hodnotenia organizácií SAV
6. Rôzne
7. Záver

Ad 1. Zasadnutie výboru snemu o 7.40 hod. otvoril a alej viedol predseda Snemu SAV
K. Iždinský.

Ad 2. S predloženým  návrhom programu lenovia výboru súhlasili, nenavrhli žiadne do-
plnky. Za zapisovate ku 23. zasadnutia bula ur ená D. Podmaková a za overovate -
ku I. Budinská.

Ad 3. Predsedovia komôr snemu podrobne informovali o priebehu rokovania mimoriadne-
ho zasadnutia P SAV, ktoré sa konalo 21. 6. 2010. Hlavným bodom bol návrh nove-
ly Zásad pravidelného hodnotenia organizácií SAV. Predsedovia komôr konštatova-
li, že v zápisnici z tohto zasadnutia sú zachytené najmä návrhy/pripomienky AK
SAV. K vä šej názorovej vyváženosti a objektivite by prispelo, ak by boli uvedené
aj informácie a návrhy, ktoré vznikli na rokovaniach komôr a o ktorých P SAV  po-
drobne informovali predsedovia I. a II., ako aj predsední ka III. komory.

Ad 4. O rokovaní Predsedníctva SAV, ktoré sa konalo 1. 7. 2010, informovali D. Podma-
ková a K. Iždinský. Venovali sa najmä týmto astiam programu:

– Predseda SAV hodnotil kriticky ú as lenov P SAV na riadnych zasadnu-
tiach, termíny ktorých boli dopredu dohovorené. Vyzval lenov P SAV, aby
si svoje pracovné povinnosti organizovali so zrete om na nutnú prítomnos
na rokovaniach P SAV, pri om výnimku tvoria vyslania prostredníctvom P
SAV.

– Dohodli sa na spracovaní zoznamu lenstva SAV vo svetových organizá-
ciách s cie om zváži  dôležitos  vycestovania lenov P SAV s možnos ou
využitia vyslania na viaceré rokovania odborných pracovníkov, ako uskuto -
uje napr. AV R (zodp.: sekretariát vedeckého sekretára).

– Predseda SAV hodnotil prácu niektorých komisií P SAV:
o Komisia ad-hoc pre problematiku vhodného ekonomického modelu

SAV: pozitívne sa vyjadril k jej práci (o predloženom materiáli rokovali
osobitne);

o Komisia SAV pre spoluprácu s VŠ: pripravi  podkladový materiál na
rokovanie s MŠ SR a RK na tému DŠ;
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o Disloka ná komisia SAV: do 2 mesiacov spracova  materiál o majetku
SAV, ktorý sa nevyužíva na vedeckú, resp. servisnú  innos  (napr.
Tren ianske Teplice, Patince a i.) s návrhom riešenia;

o Komisia pre infraštruktúru SAV: pripravi  materiál/model možnej koo-
perácie organizácií SAV pri nákupe drahej prístrojovej techniky a jej
využitia, najmä v súvislosti s projektmi ŠF EÚ;

o Komisia pre propagáciu a médiá SAV: nedostatky v koncepcii propagá-
cie smerom k verejnosti, chýba propaga ný materiál pre zahrani ných i
domácich hostí.

– P. Samuely informoval o mítingu pracovnej skupiny Evaluating for Science,
ktorý sa konal 28. –29. júna 2010 v Mainzi na tému Towards an European
Evaluation Protocol for institutional evaluations. Výsledkom stretnutia, na
ktoré pozvali aj zástupcov lenských organizácií ALLEA, je pracovná verzia
Európskeho evalua ného protokolu, ktorý sa po  pripomienkovaní stane ofi-
ciálnym referen ným dokumentom pre ex post hodnotenie vedeckých orga-
nizácií,  ako  sú  napr.  ústavy  SAV.  P.  Samuely  považuje  tento  dokument  za
ve mi dobrý a navrhol, aby po jeho odsúhlasení a zverejnení ho využila SAV
pri hodnotení.

– Z ekonomickej agendy vyberáme:
o v súvislosti s výpo tom potrebných finan ných prostriedkov pri pre-

chode doktorandského štúdia z trojro ného na štvorro né (potreba na
roky 2010 a 2011) a požadovaných výnimiek ústavov pre alších
doktorandov v novom školskom roku 2010/2011, sa P SAV dohodlo
na alšom spresnení (vypracovaní) systému pride ovania výnimiek
(po et možných školite ov/po et doktorandov, umiestnenie
v akreditácii a i.);

o  v zmysle novely zák. . 523/2004 sa ukon uje financovanie vedec-
kých spolo ností pri SAV (termín predloženia zú tovaní spolo ností
do 31. 10.2010), od 1. 1. 2011 nie je možné poskytnú  týmto spolo -
nostiam finan ný príspevok z rozpo tovej kapitoly SAV.

– P SAV schválilo návrh novely Zásad pravidelného hodnotenia organizácií
SAV, ktoré predložil predseda AK SAV P. Samuely. K materiálu sa výbor
bližšie venuje v bode 5. D. Podmaková na rokovaní P SAV vzniesla námiet-
ku k záveru novely Zásad, ktoré dostali lenovia P SAV ako „Zasady 2009
novela PSAV jun.doc“, pod ktorými je uvedený predseda Snemu SAV K. Iž-
dinský a dátum schválenia snemom 29. 9. 2009. Tieto údaje nezodpovedajú
skuto nosti, ke že snem sa navrhnutými zmenami AK SAV, zapracovanými
do tohto návrhu (jún 2010), nezaoberal.

– lenovia P SAV prerokovali materiál „Námety do programu vlády SR za ob-
las  veda, výskum, SAV“, navrhli niektoré úpravy a  dohodli sa, že do 6. 7.
2010 môžu ešte posla  E. Majkovej návrhy na doplnky, zmeny. Dôležitou
zmenou vo financovaní vedy v SAV je predpoklad zvyšovania podielu sú-
ažného financovania vedy vrátane sú ažného financovania v oblasti miezd.

– P SAV dostalo k dispozícii Návrh transformácie SAV, ktorý spracovala
Komisia ad-hoc pre problematiku vhodného ekonomického modelu SAV.
Viacerí lenovia Predsedníctva ocenili, že napriek názorovému spektru na
za iatku rokovaní komisia dospela k návrhu materiálu, ktorý odráža potreby
spolo nosti a  h adá nové možnosti pre organizácie SAV. V pracovnej verzii
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má komisia, ktorej innos  P SAV ukon uje k 31. 7. 2010, aj návrh na finan-
covanie vedy v SR, teda  aj pre SAV.

      lenovia P SAV môžu posiela  pripomienky/návrhy na zmeny, doplnky  J.
Pastorekovi a J. Lapinovi do 9. 7. 2010. (Poznámka D. Podmakovej: Omylom
sa do poslaného materiálu nedostali pripomienky ekonomického charakteru, ktoré
spracovala S. Hudecová.)

– Komisia pre propagáciu a médiá SAV predložila 3 materiály:
o nové farby loga: P SAV ich vzh adom na platnos  zmluvy a manuálu

k používaniu nového loga SAV (ktorý je zverejnený na intranete od
jeho platnosti) neschválilo;

o P SAV sa oboznámilo s predloženou vytla enou verziou novej we-
bovej stránky SAV. Konštatovalo, že jej lenenie a logika by bola pre
verejnos  nepreh adná, požiadalo predsední ku komisie predloži
„demo verziu“ tak, aby sa dala overi  práca na webe, o nie je možné
z predloženej papierovej formy. Zárove  pri vypracovaní koncepcie
stránky je potrebné po íta  s cie om, ú elom (návštevník mimo
SAV), preh adnos ou a požiadavkami relevantných orgánov SAV.
Ako vzor navrhlo  inšpirova  sa podnetmi z webových stránok AV

R, MAV, PAN.
o  P SAV schválilo verejnú sú až na marketingovú agentúru.

Ad 5. Návrh Zásad pravidelného hodnotenia organizácií SAV:
o P. Samuely zapracoval do Zásad panelové hodnotenia;
o Pri l. II. bod 2 vypadlo pri špecifikáciách, ktoré vypracujú AKOV-y, ich

schva ovanie komorami snemu;
o Zástupcovia Snemu SAV na mimoriadnom zasadnutí P SAV i na tomto riad-

nom požadovali, aby P SAV zaslalo snemu na rokovanie spolu so schvále-
nými  Zásadami na oboznámenie sa aj alšie relevantné materiály, najmä a-
sový harmonogram, vykonávací predpis, akredita né dotazníky. Poznámka:
V roku 2006 P SAV schválilo asový harmonogram 27. 6. 2006, t .j. ešte pred ko-
ne ným  schválením Zásad v sneme – 4. 7. 2006.

o P. Samuely odhadol, že príprava materiálov si vyžiada as do konca septem-
bra alebo až do októbra; pod a jeho názoru by sa akredita né hodnotenie
mohlo uskuto ni  na jese  2011.

o Výbor Snemu SAV sa bude podrobne zaobera  Zásadami po ich oficiálnom
predložení Snemu SAV, pri om pred rokovaním snemu predpokladá opätov-
né rokovanie v komorách snemu.

Ad 6. – V súvislosti s predpokladanými zmenami pri transformácii SAV, ktoré sa
budú týka  aj servisných organizácií, výbor snemu po diskusii o stavebných
zámeroch a výdavkoch  SÚZ SAV poveril D. Podmakovú, aby na zasadnutí
Kontrolnej rady areálu SAV na Dúbravskej ceste  v Bratislave, ktorá sa koná
6. 7. 2010,  požiadala prostredníctvom tohto orgánu  riadite a SÚZ SAV
o tieto informácie:

o vzh adom na to, že SÚZ SAV nie je podnikate ský subjekt, z akých
prostriedkov SÚZ SAV uhradilo projektovú dokumentáciu na ihrisko
v areáli na Dúbravskej ceste;

o zverejnenie iastky, ktorú SÚZ SAV zaplatil za túto projektovú do-
kumentáciu;

o aký je stav s pred žením nájmu pre stravovacie služby v jedálni na
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Dúbravskej ceste. i je zabezpe ené, v prípade nepred ženia nájmu
tejto firme po vypršaní nájmu (august  2010), kontinuálne stravova-
nie podobným zariadením (nie reštaura ného typu jednej „kuchyne“),
a  to aj vzh adom na to, že terajšia firma vložila prostriedky do zaria-
denia, ktoré si pri ukon ení prenájmu odvezie so sebou (napr. pult,
zariadenie na vonkajšie sedenie a i.);

o poskytnú  Výboru Snemu SAV pre potreby Snemu SAV informáciu
o stave nehnute ného majetku, zapísaného v katastri na SÚZ SAV
v areáli na Dúbravskej ceste 9, Bratislava.

Termín dodania informácií do 9. 7. 2010 predsedovi Snemu SAV.
– VS zobral na vedomie, že v súvislosti s prerokovávaním dôležitých materiá-

lov na 15. zasadnutí P SAV (Návrh Zásad pravidelného hodnotenia organi-
zácií SAV, Návrh transformácie SAV) sa na rokovaní P SAV spolu s predse-
dom snemu zú astnila D. Podmaková.

– Predbežný termín nasledujúceho zasadnutia výboru sa pod a dovoleniek
predpokladá po zasadnutí P SAV 9. 8. 2010.

– Predseda Snemu SAV K. Iždinský  v zmysle Štatútu Snemu SAV v ase svo-
jej neprítomnosti (10. – 22. 7. 2010) poveril svojím zastupovaním predsed-
ní ku III. komory snemu D. Podmakovú.

Ad 7. Rokovanie výboru sa ukon ilo o 10.05 hod.

V Bratislave 4. 7. 2009

Karol Iždinský, v. r.
Zapísala: D. Podmaková                                                                 predseda Snemu SAV
Overila: I. Budinská
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